

September 5, 2024



Dear Parents,

The dates for this year's *High School Parent Evenings* are listed below. An election of parent representatives will be conducted. Additionally, you will have an opportunity to meet your child's homeroom teacher and main subject teachers to learn about the curriculum for the new school year.

For more information on the role of parent representatives and the JFKS Parent Council, [visit our website](#). Official but more general information can be found on [this Senat website](#) (in German only).

The information evening for the 9th Grade Internship will take place from 18:00-19:00 in the Large Aula, just before the start of the Parent Evening.

| GRADE | DATE | TIME | PLACE |
|----------------------|--------------------------|---------------|------------|
| Grades 7+8 | Thursday, September 12th | 19:00 - 21:00 | Large Aula |
| Grades 11+12 | Thursday, September 12th | 19:30 - 21:00 | Large Aula |
| *Grade 9 (Practicum) | Tuesday, September 17th | 18:00 - 19:00 | Large Aula |
| Grades 9+10 | Tuesday, September 17th | 19:00 - 21:00 | Large Aula |

All newly elected parent representatives are cordially invited to attend the first **Parent Council Meeting on Tuesday, October 1, 2024 at 18:30** in the Large Aula.

Liebe Eltern,

unten aufgeführt finden Sie die Termine für unsere ersten Elternabende des neuen Schuljahres 2024/25, an denen auch die Wahlen der ElternvertreterInnen stattfinden. Sie haben die Gelegenheit, die Lehrkräfte Ihres Kindes kennenzulernen und mehr über den Lehrplan dieses Schuljahres zu erfahren.

Weitere Informationen über die Aufgaben der ElternvertreterInnen und des Elternbeirats finden Sie auf [unserer Webseite](#). Offizielle, aber allgemeinere Informationen finden Sie auf dieser [Website des Senats](#).

Der Informationsabend für das Praktikum der 9. Klasse findet vor dem eigentlichen Elternabend von 18:00-19:00 Uhr in der Großen Aula statt.

| KLASSE | DATUM | UHRZEIT | ORT |
|-----------------------|---------------------------|---------------|------------|
| Klassen 7+8 | Donnerstag, 12. September | 19:00 - 21:00 | Large Aula |
| Klassen 11+12 | Donnerstag, 12. September | 19:30 - 21:00 | Large Aula |
| *Klasse 9 (Praktikum) | Dienstag, 17. September | 18:00 - 19:00 | Large Aula |
| Klassen 9+10 | Dienstag, 17. September | 19:00 - 21:00 | Large Aula |

Alle neu gewählten Elternvertreter sind herzlich eingeladen, an der ersten **GEV-Sitzung am Mittwoch, den 01. Oktober 2024 um 18:30 Uhr** in der großen Aula teilzunehmen.

Sincerely/Mit freundlichen Grüßen

JFKS HS Administration